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To: 120 IEEE @minvws i;EEE(EEEZN @ minvws. ni]
From: 5.1.2e

Sent: Wed 6/16/2021 3:08:23 PM

Subject: RE: nota continueren noodvoorraad thv stuurgroep PBM

Received: Wed 6/16/2021 3:08:24 PM

Ja, dat lijkt me heel goed om dit snel op te pakken na WGO.

(Ik merk dat er steeds meer van BT wordt gevraagd op dit punt, maar de parate kennis is beperkt, waardoor we heel veel tijd
kwijt zijn met iedere keer het wiel opnieuw uitvinden wat 'de goede route’ is (waarbij het lastige is dat die goede route ook nog

wel eens wil wijzigen)... En we daarom bovendien ook helemaal niet meer toekomen aan andere vragen (doelmatigheid,
doeltreffendheid), die we m.i. als FEZ zelf moeten (willen) stellen en niet aan de IRF moeten willen overlaten...)

van:INCE)MEEEDM© minvws.nl>
Verzonden: woensdag 16 juni 2021 16:15

@minvws.nl>

cc:

Onderwerp: FW: nota continueren noodvoorraad thv stuurgroep PBM

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: INEEEXECNENEXEinv ulDatum: woensdag 16 jun. 2021 4:14 PM

Aan: IEEENETNEN)<EAEXN@ minvws.of>, [EEE @minvws.nl <JEKIER@minvws.nl>
Onderwerp: FW: nota continueren noodvoorraad tbv stuurgroep PBM

Zie signaal tussen de regels en mijn reactie. Dit vraagt om actie van ons denk ik. Zal ik kort na wgo wat laten plannen?

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Vu:ICE WEEE iv.
Datum: woensdag 16 jun. 2021 4:13 PM

Aan:

Kopie:

Onderwerp: RE: nota continueren noodvoorraad tbv stuurgroep PBM

Ha! Dank! Ik wil snel samen met [EE se! even bekijken hoe we met de toch wat nieuwe rolinvulling waar bt-

ers mee te maken krijgen (meer moeten toezien op comptabeltechnische aspecten en rechtmatigheidsissues) en waarbij de

kennis en expertise ervan logischerwijs vooral in t bedrijfsvoeringscluster zit, hoe we het zo fixen dat voor iedereen (ook
voor beleidsdirecties) zo goed mogelijk 1s dwmdeljk 1s wie waarvoor aan de lat staat en hoe we binnen lez elkaar zo goed
mogelijk benutten. Da’s makkelijker gezegd dan gedaan en dat neem ik helemaal niemand kwalijk, het zijn nu eenmaal

bijzondere tijden.
Emige probleem dat ik heb is enorm gebrek aan tijd om dit eens goed uit te diepen. Maar ik ga t nu wel organiseren!

Verzonden met BlackBerry Work

(www. blackberry.com)



960919

Datum: woensdag 16 jun. 2021 3:58 PM

Aan: 5.1.2¢ ) Jminvws.nl>

Kopie: 5.1.2e ) (@minvws nl>

Onderwerp: FW: nota continueren noodvoorraad tbv stuurgroep PBM

Nota is inmiddels aangepast (blijkbaar in overleg met onz|| EEen in de bijlage tref je onze suggesties aan, waarin ook een

paragraaf met reactie van FEZ is opgenomen. [EREen ik vroegen ons overigens af of in de nota ook expliciet moet worden

opgenomen dat FEZ akkoord is. Daar heb jij vast meer ervaring mee.

past de nota aan en zet het opnieuw in Marjolein. Dan komt die opnieuw bij jou.
Groet,

Verzonden: maandag 14 juni 2021 08:52

Aan: A. ) SEE @minvws.nl>;IEEE)BEES© minvws.nl>;
@ minvws.nl>

CC: A @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: nota continueren noodvoorraad tbv stuurgroep PBM

Nota zelf nog niet gelezen, maar weer dat de stuurgroep pas eerste week juli 1s

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

von: INCEETS) JERE vv: 1Datum: donderdag 10 jun. 2021 10:51 PM

fminvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: FW: nota continueren noodvoorraad tbv stuurgroep PBM

«IE
Ik kreeg vandaag deze nota toegestuurd. Is ook naar de IRF gestuurd. Doen jullie nog steeds de BT-rol van het LCH of doet een

andere BT-er dat inmiddels? Want ik kan me voorstellen dat de IRF hier ook op gaat reageren.

"De nota betoogt dat we gelet op de huidige situatie niets anders kunnen dan het continueren van de dienstverlening tbv de

noodvoorraad.”

NB Stuurgroep is op 15 juni en de contracten moeten per 24 juni worden verlengd. Voldongen feiten.
*

Indien de vitale contracten na 24 juni 2021 niet worden verlengd, moet een grootschalige logistieke operatie worden opgezet

om de noodvoorraad elders onder te brengen. Voorbereiden vraagt sowieso enige tijd en daarma zal de voorraad moeten worden

verplaatst. Dit is een grootschalige logistieke operatie die veel tijd en budget (verplaatsingskosten) vraagt. Een dergelijke

operatie is ondoelmatig en genereert negatieve publiciteit. Het laten verlopen van de contracten levert in ieder geval een

onrechtmatige situatie op.”

Ik las veel voldongen feiten, vooral wat niet kan, redeneringen die vanuit de doelstelling zijn, maar vanuit zelf gecreéerde
omstandigheden, geen verkoopstrategie en vooral rechtmatigheidsrisico’s waar gemakkelijk overheen wordt gelopen. Er staat

ook een tabelletje in met houdbaarheid van PBM’s maar geen enkele visie op hoe publieke middelen toch nog zo veel mogelijk
kunnen worden terugverdiend.

Ns 22 MR ik beschouw LCH als één van de drie grote risico’s vanuit rechtmatigheidsoptiek/politiek risico/

udgettair risico (omvang PBM’s). Bij een eerste blik op deze notitie vraag ik me af of het wel handig is om dit in de Stuurgroep
te bespreken, maar op korte termijn een sessie te beleggen om te koers en de aanpak bij te sturen.

Wat dinsdag alleen in de stuurgroep zou kunnen worden besproken is wat er per sé moet worden besloten m.o.0. 24 juni 2021.

Groeten,

Verzonden: donderdag 10 juni 2021 11:09



960919

Aan: @minvws.nl>;IEEE minvws.nl>

cc: @minvws.nl>

Onderwerp: nota continueren noodvoorraad tbv stuurgroep PBEM

Hierbij stuur ik jullie een nota die dinsdag a.s. zal worden voorgelegd aan de stuurgroep PBM.

NB: omdat de nota financiéle consequenties heeft, stuur ik deze ook aan jullie.
Ik zal de nota ook aan IRF sturen, bij mijn weten vinden zij bijzondere uitgaven tbv corona voor 2021 nog te rechtvaardigen,
maar voor 2022 niet meer. De nota betoogt dat we gelet op de huidige situatie niets anders kunnen dan het continueren van de

dienstverlening tbv de noodvoorraad. Ik hoop dat de IRF dat ook zo ziet.

Met vriendelijke groet,

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport (VWS)

Directie Geneesmiddelen en Medische Technologie (GMT)

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag
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